

MONDAY, JUNE 12, 1989

(4)  
(MORNING SESSION)

The Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety met this day *in camera* at 8:30 a.m. in Room 256-S, the Chairman, the Honourable Senator Kelly, presiding.

*Members of the Committee present:* The Honourable Senators Corbin, Kelly and Kenny. (3)

*Also present: From C.G. Management & Communications Inc.:* Don Gracey.

*In attendance:* Official Senate reporters.

*Witnesses:*

*From the Counter Terrorism Task Force:*

Major General Cheriton, Chairman.

*From the Office of the Solicitor General:*

Mr. Ian Glen, Assistant Deputy Solicitor General, Police and Security Branch;

Mr. R. W. Christensen, Director General, Police and Law Enforcement.

Pursuant to its order of reference dated May 9, 1989, the Committee resumed its consideration of the recommendations contained in the Report of the Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety entitled "Terrorism" tabled in the Senate on August 10, 1987.

At 8:30 a.m., Major General Cheriton made a statement and answered questions.

At 10:10 a.m., Messrs. Glen and Christensen made statements and answered questions.

At 11:45 a.m., the Committee adjourned for lunch.

MONDAY, JUNE 12, 1989

(5)  
(AFTERNOON SESSION)

The Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety met this day *in camera* at 1 p.m. in Room 256-S, the Chairman, the Honourable Senator Kelly, presiding.

*Members of the Committee present:* The Honourable Senators Corbin, Kelly and Kenny. (3)

*Also present: From C.G. Management & Communications Inc.:* Don Gracey, Research Officer.

*In attendance:* Official Senate reporters.

*Witnesses:*

*From the Department of Transport:*

Mr. John Rodocanachi, Director General, Security and Emergency Planning.

*From the Department of External Affairs:*

Mr. Martin Collacott, Director General, Security Services Bureau.

LE LUNDI 12 JUIN 1989

(4)  
(SÉANCE DE L'AVANT-MIDI)

Le Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique se réunit à huis clos aujourd'hui à 8 h 30 en la salle 256-S, sous la présidence du sénateur Kelly.

*Membres du Comité présents:* Les honorables sénateurs Corbin, Kelly, Kenny. (3)

*Également présent: de C.G. Management & Communications Inc.:* Don Gracey.

*Aussi présents:* Les sténographes officiels du Sénat.

*Témoins:*

*Du Groupe de travail sur les mesures anti-terroristes:*

Major général Cheriton, président.

*Du Bureau du Solliciteur général:*

M. Ian Glen, sous-Solliciteur général adj., Direction de la police et de la sécurité;

M. R. W. Christensen, directeur général, Police et application de la loi.

Conformément à son ordre de renvoi du 9 mai 1989 le Comité reprend son étude des recommandations formulées dans le rapport du Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique, intitulé: «Terrorisme», déposé au Sénat le 10 août 1987.

À 8 h 30, M. Cheriton fait une déclaration et répond aux questions.

À 10 h 10, messieurs Glen et Christensen font des déclarations et répondent aux questions.

À 11 h 45, le Comité suspend ses travaux pour le déjeuner.

LE LUNDI 12 JUIN 1989

(5)  
(SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI)

Le Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique se réunit à huis clos aujourd'hui à 13 heures en la salle 256-S, sous la présidence du sénateur Kelly.

*Membres du Comité présents:* Les honorables sénateurs Corbin, Kelly, Kenny. (3)

*Également présent: de C.G. Management & Communications Inc.:* Don Gracey, attaché de recherches.

*Aussi présents:* Les sténographes officiels du Sénat.

*Témoins:*

*Du ministère des Transports:*

M. John Rodocanachi, directeur général—Sécurité et planification d'urgence.

*Du ministère des Affaires extérieures:*

M. Martin Collacott, directeur général, Direction générale des services de sécurité.